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01.01 Velkomst og godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt.     
  

01.02 Orientering om elevtal pr 1/8-2025 
Der blev orienteret om forventningerne til elevtallet det kommende skoleår.   
 

01.03 Dialog om suppleringsvalg.  
Der blev fremlagt et udkast til en proces/tidsplan. Der var enighed om, at der efter 
opstillingsperioden udløses en egentlig valghandling (denne foregår elektronisk). Ved valgmødet 
d. 27. marts fra klokken 18:00 – 19:00 vil skolebestyrelsen fremlægge årsberetningen. Når 
valghandlingen er tilendebragt, vil der blive informeret via Aula og de nyvalgte vil få tilsendt en 
mail med information om dato for det konstituerende møde. 
 

01.04 Plan for skoleårets planlægning og opfølgning på brugernævnsmøde 
Den aktuelle tidsplan blev fremlagt – der er obs på, at der er kommet et nyt kvalitetsprogram for 
folkeskolen, der får stor betydning for planlægningen af det kommende skoleår.  
Der ligger en del opgaver for skolebestyrelsen i forhold til implementering af Folkeskolens 
Kvalitetsprogram. Vi får brug for et ekstra møde i marts til at drøfte emnerne.  
    

01.05 Spisning        
 
01.06 Tilsyn principper, 2. behandling 



 

 

 

— 

Side 2 

 Skole-hjem-samtaler og meddelelsesbog 
Tilrettet version blev gennemgået. Det centrale i det nye udkast er, at der er færre fag 
repræsenteret ved samtalerne. Som udgangspunkt sidder medarbejder 2 og 2. I 
børnehaveklassen kan der evt. deltage en SFO-medarbejder, hvor der er behov. 
Princippet blev vedtaget. 

     

 Håndtering af forældrehenvendelser 

Udkast for håndtering af forældrehenvendelser blev gennemgået og tilrettet. Blev endelig 

godkendt. 

  

 
01.07 Indkomne henvendelser fra forældre 

Med afsæt i den seneste tids skriv i hhv. JV og på Facebook er der kommet en del henvendelser 
til bestyrelsen, hvor der tilkendegivelses tilfredshed med skolen.  
 

01.08 Aftale om ekstra møde i marts  
17. marts 2025 klokken 17:00 til 19:30 

 
01.09 Evt.  

Der var en kort orientering omkring mødet i hallen torsdag før vinterferien.  
     

 


